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ORSZÁGGYÜLÉSI KÉPVISEL Ő

Dr. Szili Katalin asszony
Az Országgyű lés elnöke

y"ülé Hivatal i

;Aa ysZám : 4L fic

rkezBrt : 2009 ~T 14. Írásbeli kérdé s
Helybe n

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 .§ (2) bekezdése alapján „Mennyi pénz kell visszafizetni a gazdáknak?"címmel írásbeli kérdést
kívánok feltenni Gráf József földm űvelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter úr !

Szakmai körökben és a sajtóban is gyakran hallható és olvasható, hogy a mez őgazdasági támogatások kifizetéséve l
kapcsolatos szabálytalanságok és eljárási hibák miatt az Európai Unió jelentős pénzösszegeket kíván megvonni a
gazdálkodóktól, illetve visszafizettetni Magyarországgal . A Mezőgazdasági Bizottság is foglalkozott a
problémával, ugyanakkor újabb hírek érkeznek pl ., az AKG-val kapcsolatban is jelentős megvonásokat helyezett
kilátásba az EU . Lakossági panaszos levél is érkezett hozzám, melyben a segítségemet kérik, ugyanis a 2006 .-os
földalapú támogatás egy részét akarják visszakérni a panaszostól .

Kérdezem tehát Miniszter Urat ,

n Milyen vizsgálatok vannak folyamatban a mez őgazdasági kifizetésekkel kapcsolatban?
n Milyen konkrét eredmények, határozatok születtek e témakörben ?
n Hogy állnak az EU-val kapcsolatos tárgyalások ?
n Mire alapozzák a panaszos által felvetett 2006 . évi visszafizetési igényt?

Várom válaszát .

Budapest, 2009 . szeptember 14 .
Font Sándo r

Fidesz — Magyar Polgári Szövetség
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